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§ 4 

Rapport från Projekt Järva Rent och Snyggt 2012 
samt planering för 2013 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner rapporten och lägger den till 

handlingarna. 

2. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens planering för 2013 

och ansöka till Järvalyftet om 3,2 mnkr. 

 

Ärendet 

Under 2012 har Rinkeby - Kista och Spånga - Tensta 

stadsdelsförvaltningar organiserat och administrerat föreningsstäd i 

stadsdelarna Akalla, Husby, Kista, Rinkeby, Tensta och Hjulsta. 107 

föreningar har varit engagerade i städningen, 68 i Akalla, Husby,Kista 

och Rinkeby och 39 i Hjulsta och Tensta. Under 2012 har 

förvaltningen även genomfört utbildningar för bostadspiloter och 

miljöpiloter. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 januari 2013.  

Dnr 691-2012-1.2.6. 

 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Awad Hersi (MP) lade för MP fram ett särskilt uttalande 

enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Miljöpartiet tycker att det är bra att förvaltningen fortsätter att 

intressera sig för projekt som tar vara på naturen och miljön. Vi anser 

att det är positivt med att så många föreningar inom stadsdelen aktivt 

har deltagit i projektet. Dock finns det några oklarheter som vi vill ha 

svar på. 

 

Vi ställer oss fundersamma till att den definierade städperioden är 

mellan maj och oktober. Nedskräpning sker väl resterande månader 

också? Det är viktigt att även under vinter halvåret hålla utemiljön 

rent och snyggt. 
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Projektet började redan 2001, då vid namn ’Södra Järva – rent och 

snyggt’. I rapporten framgår det att det har samlats in 4840 st 240-

liters säckar med skräp under 2012.  

Vid granskning av tidigare rapporter framgår det följande resultat: 

2011 – 4738 st 240-liters säckar skräp 

2010 - 5200 st 240-liters säckar skräp 

2009 - 5200 st 240-liters säckar skräp 

2008 - 1173 st 240-liters säckar skräp 

 

Tidigare rapporter än dessa kunde vi inte hitta genom insyn eller 

genom sökmotor på internet. Projektets syfte och mål är att bl.a. ge 

invånare i de deltagande stadsdelsområdena större möjligheter att 

påverka och ta ansvar för sin närmiljö och dess framtida utveckling, 

förändra attityder till nedskräpning. Vi undrar hur dessa resultat 

förhåller sig till målen? Med tanke på att projektet har pågått sedan 

2001, i elva år, så har nedskräpningen inte minskat på ett märkvärdigt 

sätt eller attityden till nedskrapning. 

 

Ett annat mål i projektet är att skapa bra förutsättningar för en renare 

utemiljö. Vi undrar vilka förutsättningar förvaltningen har vidtagit för 

att uppnå detta mål?” 

 

____________________ 

 

 


